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Ďalší zaočkovaný minister je pozitívny. Kolárovi už lezie covid na nervy. Ukazuje sa,
že lekári – „konšpirátori“ mali pravdu. Vládna propaganda ťahá deti do politických
hier. Američania mieria na Slovensko aj napriek odporu verejnosti. Liberáli opäť
skúšajú odluku Cirkvi od štátu. O čo ide? Ako vždy – o peniaze.
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Zaočkovaný minister ochorel

Minister zahraničných vecí Ivan Korčok ochorel na covid. Ešte takto pred rokom, pri príležitosti vlastnej

vakcinácie, rečnil o tom, že je nutné presvedčiť na očkovanie veľký počet ľudí, ktorí sa z rôznych dôvodov

vakcíny obávajú. Prešiel rok a zistilo sa, že ani samotného šéfa slovenskej diplomacie vakcína pred nákazou

neochránila. Podobne ako ďalších ministrov – Veroniku Remišovú či Romana Mikulca a hlavného hygienika

Jána Mikasa, ktorí ochoreli minulý týždeň. A podľa analýzy z Juhoafrickej republiky, ktorá sa uskutočnila na

vzorke viac ako 200-tisíc ľudí dnes vieme, že dve dávky vakcíny Pfizer poskytujú proti aktuálnemu variantu

omikron ochranu iba na 33 %. V súvislosti s vyjadrením premiéra Eduarda Hegera, ktorý hovorí, že

respirátor chráni pred nákazou na viac ako 70 %, neostáva iné, iba zamyslieť sa nad tým, aký je skutočný

prínos očkovania…

Včera konšpirátor, dnes vizionár

Jeden z lekárov, ktorých vládna propaganda dlhodobo obviňuje zo šírenia dezinformácií, sa konečne dočkal

satisfakcie. Najnovšia izraelská analýza totiž zistila, že hladina vitamínu D v krvi je významným faktorom

rizika ťažkého priebehu infekcie. Na základe veku a hladiny vitamínu D bolo možné spoľahlivo predvídať

priebeh infekcie. A to sú veci, o ktorých už dávno hovoril aj MUDr. Igor Bukovský, PhD.
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„V máji 2020 som prvýkrát informoval, že výskum veľmi jednoznačne preukazuje ochranný
účinok optimálnej hladiny vitamínu D v krvi voči ťažkému priebehu ochorenia covid-19 a
úmrtiu naň. Urobil som verejnú aj neverejnú výzvu slovenskému ministerstvu zdravotníctva aj
významnému členovi pandemického konzília (prof. Krčméry) a poskytol som im všetky
informácie potrebné k tomu, aby bol významný ochranný efekt vitamínu D použitý v prospech
všetkých ľudí na Slovensku. Nikto z nich neurobil nič,“ vyhlásil na sociálnej sieti Bukovský s tým, že

ak by obyvatelia Slovenskej republiky mali optimálne krvné hladiny vitamínu D, v nemocniciach by v

ťažkom stave končilo menej ako 10 % oficiálne vykazovaných pacientov a počet úmrtí mohol byť namiesto

18 000 menej ako 1800.

Kto tu vlastne „blbne“ s covidom?

„Prestaňme už blbnúť s covidom, lezie mi to na nervy!“ Táto veta zarezonovala Slovenskom minulú

nedeľu v televíznej diskusii. Vyhlásil to predseda parlamentu Boris Kollár, ktorý to mohol myslieť naozaj

úprimne, alebo mohol vycítiť náladu v spoločnosti a pokúsiť sa nahnať si takto k sebe viac voličov. Musíme

sa však opýtať – kto tu vlastne s tým covidom blaznie? Bežný občan, ktorý – hoci bol zdravý, musel

podstupovať pravidelné testovanie, znášať nátlak na očkovanie, zavreli pred ním kostoly a obchody? Alebo

blazneli ľudia, ktorí toto všetko riadili a jedným z nich bol aj samotný Kollár? Ešte v polovici decembra tento

politik súhlasil so šialeným nápadom Igora Matoviča ohľadom lockdownu pre seniorov. Áno, chcel

dôchodcom zakázať voľný pohyb v prípade silnej vlny omikronu a plánoval podporiť aj ďalší zákaz

cestovania medzi okresmi.

V boji proti inflácii sme najlepší…?

Premiér Eduard Heger vyrazil dych celému Slovensku svojou teóriou o prístupe našej vlády v boji proti

inflácii. S úplne vážnou tvárou totiž vyhlásil, že my sme už proti inflácii predsa zabojovali a okolité krajiny,

ktoré znižujú DPH a nastavujú cenový strop potravín nás teraz len dobiehajú.

Podľa jeho názoru jeden zo spôsobov, ktorým sa napríklad dôchodca môže ochrániť proti vysokým cenám

energií je aj to, že na platby využije svoj príspevok za očkovanie… Heger naviac dodal, že my nepôjdeme

rovnakou cestou ako Poliaci a Maďari, lebo: „Nebudeme populisticky reagovať.“ Rast inflácie sa nás

pritom dotkne oveľa viac, než ľudí v iných krajinách, pretože v rámci Európskej únie sme hneď po Grékoch

druhý najchudobnejší národ.
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Odluku Cirkvi od štátu tu už dávno máme

Poslanec za SaS Miroslav Žiak prekvapil návrhom na odluku Cirkvi od štátu, pretože si nemyslí, že veci

momentálne správne fungujú. Povedal ešte, že Vatikánska zmluva je nevýhodná a dá sa obísť.

A o čo tu ide? Ako inak – o peniaze. Alebo podľa slov pána poslanca o „lepší variant financovania

cirkví“. Arcibiskup Cyril Vasiľ už pred viac ako rokom k téme poskytol obšírne zamyslenie, z ktorého

vyberáme: „Málokto vie, že 4 divadlá, 2 filharmónie a jeden tanečný súbor stoja ročne daňových

poplatníkov toľko ako všetky cirkvi spolu.“ Arcibiskup ďalej dodal, že štátny príspevok na chod cirkví

vykresľujú ako problém tí, ktorým duchovné potreby väčšiny občanov môžu byť ukradnuté, pretože

presahujú rámec ich úzko materialistického vnímania. „Odluku Cirkvi a štátu už na Slovensku máme.
Dosiahli sme ju v novembri 1989, táto odluka funguje a to aj s existujúcim systémom
financovania cirkví. Štátny ateizmus a agresívny antiklerikalizmus sme tu už tiež mali,“
pripomenul.

Kto zatiahol deti do propagandy?

Krátko pred podpisom obrannej zmluvy s USA, ministerstvo zahraničných vecí zavesilo na sociálnu sieť

obrázok dieťaťa s nápisom: Slovenské deti sú smutné, lebo ich rodičia veria hlúpostiam

o obrannej zmluve s USA. Po pár dňoch však grafiku museli stiahnuť a ospravedlniť sa, pretože sa pod

ňou objavila silná kritika verejnosti za ťahanie detí do politických sporov. Nepamätáme si však, žeby

niektorý z koaličných politikov na tento prešľap verejne reagoval.
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Ozvali sa až vtedy, keď hračkárstvo Dráčik na svojom webe odkázalo, že nepodporuje na území Slovenska

cudzie vojská a základne. Na e-shop sa okamžite zosypala kritika od ministerky Remišovej, ktorá vyhlásila,

že vťahovať deti do politiky je zvrátené. Dráčik však trefne odkázal: „Zahrávanie si so zbraňami
u dospelých je niečo, ako so zápalkami u detí. Nikdy neviete, kedy vzbĺknu a potom ostanú iba
oči pre plač.“



Americká armáda mieri na Slovensko

Obrannú dohodu s USA naši zákonodarcovia schválili a prezidentka Zuzana Čaputová ju kozmickou

rýchlosťou podpísala. Stalo sa tak napriek silnému odporu v parlamente, aj pred ním. Viac o tom píšeme tu.

Nechýbali ani informácie o možnom vydieraní poslancov, aby za zmluvu zahlasovali. A naozaj sa udiali

veľké prekvapenia, keď kontroverznú dohodu podporili aj mená, ktoré boli ešte tri hodiny pred hlasovaním

zásadne proti.
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Onedlho teda prídu na Slovensko americkí vojaci (opozícia hovorí až o troch tisíckach), budú využívať naše

vojenské letiská Kuchyňa, Sliač a iné dohodnuté priestory a zariadenia. Môžu tu rozmiestňovať, skladovať

a prepravovať vojenskú techniku, muníciu a „nebezpečné materiály“. S vojakmi prídu aj civili s rodinami. Aj

napriek tomu však minister obrany Naď naďalej tvrdohlavo vyhlasuje: „Na Slovensku predsa žiadne

základne nebudú.“ Český politológ Tomáš Šmíd však pre denník Štandard jednoznačne vyhlásil: „

Samozrejme, že to základne budú. Čo iné by to bolo?“

P. S.: Od budúceho týždňa sa otvárajú všetky obchody aj pre neočkovaných. O prístupe na
bohoslužby však reč nebola…
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